
 

 

 

 

Onderwerp:  Mondelinge vragen over buurtbusvervoer 

Datum: 28 augustus 2020 

 

 

Geacht college, 
 
In verband met het coronavirus rijden de buurtbussen van Twents voorlopig niet. Het is in voertuigen 
onmogelijk om 1,5 meter afstand te houden. Na de nodige fysieke aanpassingen aan de reguliere 
lijnbussen en de invoering van de mondkapjesplicht in het gehele OV is de dienstregeling terug op het 
oude niveau. Alleen de buurtbussen blijven stilstaan. Reizigers, zoals studenten en ouderen, die 
afhankelijk zijn van de buurtbus kunnen sinds maart geen gebruik maken van deze voorziening.  
 
Voor het vragenhalfuur tijdens de commissievergadering van 1 september 2020 heeft de fractie van 
het CDA de volgende vragen over het buurtbusvervoer: 
 

1. Heeft het college zelf of via vervoerder Keolis signalen over reizigers die in de problemen 
komen door het ontbreken van de buurtbuslijnen 592, 596 of 599? 

2. Kan het college aangeven wanneer vervoerder Keolis verwacht dat de buurtbussen weer 
gaan rijden? 

3. Is het mogelijk dat vervoerder Keolis een alternatief biedt zolang de buurtbussen niet rijden?  

 

Met vriendelijke groet, 
namens de CDA fractie 
 

Marc Smellink 


